



网址: www.ciceea.org

电话: +62-0823-4021-4483

中国印尼文化与教育交流协会

尊敬的无锡职业技术学院院长：

我谨代表中国印尼文化与教育交流协会向你们表示最诚挚的问候和最美好的祝愿！

中国印尼文化与教育交流协会致力于促进中国与印尼的文化交流，为两国之间的文化交流和相互学习搭建新的桥梁。截至目前，协会已与印尼多所知名大学建立了长期、短期交换生、本科、硕士、博士研究生等项目的稳定服务运行体系。

我谨代表协会诚挚邀请贵校领导及相关代表团于2024年10月18日至2024年10月22日到印尼与我协会进行友好交流。共同探讨高校间的交流与合作，整合双方教学资源，探索教育合作新途径。

受邀人员名单如下：

姓名	性别	出生年月日	职务
吴慧媛	女	1972. 05. 19	副校长
张晓明	男	1981. 01. 29	国际处处长
刘贵锋	男	1982. 08. 28	继续教育与培训部副主任
唐霞	女	1981. 10. 28	机械学院副院长

希望通过此次线下考察，我们双方能够加深了解，进一步建立国际合作伙伴关系，让两国学生在教育交流中体验文化差异，促进人才培养合作，提高国际竞争力，共同推动教育事业的发展。

期待您的来访！

邀请人：周绍云

职务：秘书长

联系电子邮件地址：secretary@ciceea.org





Web: www.ciceea.org

Tel: +62-0823-4021-4483

China-indonesia Cultural and Educational Exchange Association.

LETTER OF INVITATION

Dear Rector of WuXi Institute of Technology :

On behalf of China-Indonesia Cultural and Educational Exchange Association, I would like to express our sincerest greetings and best wishes to you!

China-Indonesia Cultural and Educational Exchange Association is committed to promoting cultural exchanges between China and Indonesia and building a new bridge for cultural exchanges and mutual learning between the two countries. Up to now, our association has established a stable service operation system with many well-known universities in Indonesia for long-term and short-term exchange students, undergraduate, master's and doctoral study programs, etc.

I sincerely invite the leaders of your college and related delegations to Bali, Indonesia for a one-week visit and exchange with our association from October 18, 2024 to October 22, 2024. Jointly explore exchanges and cooperation between universities, integrate teaching resources of both sides, and explore new ways of education cooperation.

The list of invited persons is as follows:

Name	Gender	DOB	Title
Wu Huiyuan	F	1972.05.19	Vice President
Zhang Xiaoming	M	1981.01.29	Director of Department of International Exchange and Cooperation
Liu Guifeng	M	1982.08.28	Deputy Director of Department of Continuing Education and Training
Tang Xia	F	1981.10.28	Deputy Director of School of Mechanical Technology

It is hoped that through this offline inspection, both sides can deepen understanding and further establish international cooperative partnership, so that students of both countries can experience cultural differences in educational exchanges, promote cooperation in personnel training, improve international competitiveness, and jointly promote the development of education.

Looking forward to your visit .

Yours faithfully!

Inviter Name: Zhou Shaoyun

Inviter Position: Secretary

Contact Email Address: secretary@ciceea.org

China-Indonesia Cultural and Educational Exchange Association .



September 18, 2024